

NEW/NOUVEAU Allergy-FX^{MC}™

CLINICALLY PROVEN
Natural Health Product for
Multi-Symptom Allergy Relief



ÉPROUVÉ EN CLINIQUE
Produit de santé naturel
pour le soulagement
multi-symptomatique des allergies

SAVE /
ÉPARGNEZ
\$3.00

Instant savings of \$3 with
your purchase of Allergy-FXTM
Économie instantanée de 3\$ sur
votre achat de Allergy-FX^{MC}

Instant savings of \$3 with your purchase of Allergy-FXTM

Redeemable exclusively at participating retailers across Canada. Offer expires May 31, 2016.

To the Consumer: Discount will be applied at the cash register on your purchase of Allergy-FXTM. One coupon per customer.

To the Retailer: Discount will be applied at the cash register on the purchase of Allergy-FXTM. Afinity will reimburse you the full value of the coupon. Request for reimbursement after August 31, 2016 will not be accepted. For redemption fill out the coupon and mail it together with the proof of purchase to: Afinity, "Allergy-FXTM 2016", 97 Saramia Crescent, Concord, ON L4K 4P7.

Économie instantanée de 3\$ sur votre achat de Allergy-FX^{MC}

Échangeable exclusivement chez les détaillants participants à travers le Canada. L'offre expire le 31 mai 2016.

Au consommateur: Le rabais sera appliqué à la caisse au moment de l'achat du produit Allergy-FX^{MC}. Un seul coupon par client.

Au détaillant: Le rabais sera appliqué à la caisse au moment de l'achat du produit Allergy-FX^{MC}. Afinity remboursera la valeur nominale totale du coupon. Toute demande de remboursement reçue après le 31 août 2016 ne sera pas acceptée. Pour remboursement, veuillez remplir le coupon et le poster, accompagné de la preuve d'achat à: Afinity, "Allergy-FX^{MC} 2016", 97 Saramia Crescent, Concord, ON L4K 4P7.

**Allergy-FX^{MC}™ SAVE / \$3.00
ÉPARGNEZ**



Name of the customer:

Name of the store:

Store address:

Phone number:

Nom du client:

Nom du magasin:

Adresse du magasin:

Téléphone: